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Protokoll fört vid styrelsemöte 9 oktober 2023 i Skånedistriktets lokal på                              

Västergatan 15 B i Höör 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,            

Iréne König, Karl-Gustav Holmgren och Ylva Sjölin 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes med tillägg några punkter under Övrigt. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Iréne König. 
 
 

4. Föregående mötesprotokoll från styrelsemötet den 12 september 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Under punkt 9 Studiecirklar nämnde 

Ylva Sjölin att ett möte med Lisa Formare, Vuxenskolan, kommer att äga rum den      

1 december kl. 13.00. Ekonomiska neddragningar i Vuxenskolans verksamhet är att 

vänta. Det ska bli möjligt att anmäla sig till cirklar direkt via Vuxenskolan.   

Under punkt 10 Friskvård konstaterade Karl-Gustav Holmgren att ingen anmält 

intresse för att ställa upp som ledare för ytterligare en grupp med vattengympa. 

Peter Löfqvist rapporterade att ringklockan i lokalen nu fungerar igen. 

 
5. Aktiviteter, resor m.m. 

Hans Larsson rapporterade att aktiviteterna fortgår enligt planerna. Vid funktionärs-

lunchen hade en hel del förslag till aktiviteter, utflykter, månadsmöten m.m. lämnats 

in, och en del av dessa kommenterades. Flera bra förslag till utflykter hade kommit. 
 

6. Ekonomi 

Eva Svensson och Inger Sjögren var inte närvarande vid mötet, men Ann-Margret 

Nordbeck konstaterade att ekonomin är i balans. 

 

7.       Hemsidan 

Iréne König nämnde att nya bilder är upplagda på hemsidan. 
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8.       KPR-info 

Iréne König rapporterade att ett KPR-möte med SPF, PRO och politiker ägt rum den 

28 augusti. Vid mötet hade enkäten diskuterats. Ordföranden i socialnämnden 

informerade om utmaningar för kommunen. Andelen äldre över 80 år ökar. 

Lagkraven ökar också men inte pengarna. Bl.a. krävs brottsförebyggande åtgärder. 

Besparingar är genomförda inom kommunen. 

SPF centralt har skickat ut enkäten ”Medborgardialogen” som ska skrivas under av 

representanterna för SPF och PRO i KPR. Kanske ska vi bjuda in personer från 

kommunen till något kommande månadsmöte. 

 

 9.  Medlemsfrågor 

Peter Löfqvist rapporterade att vi nu är 790 medlemmar. 8 st. har ej betalat ännu.               

6 nya medlemmar är godkända. Listor på 67- och 69-åringar går att få fram. Sedan                

1 november 2022 har 53 nya medlemmar tillkommit. 212 av våra medlemmar saknar 

emailadress. 

 

Arkitektkopia i Kristianstad kan möjligen vara ett alternativ till Vollsjötryck för 

Programhäftet. Peter Löfqvist undersöker närmare, och Ann-Margret Nordbeck 

undersöker eventuell upphovsrätt till logotyper och annonsmanus hos Vollsjötryck. 

 

 10.  Studiecirklar 

Ylva Sjölin rapporterade att Karin Anderberg-Eskedal tänker starta en ny cirkel om 

Ryssland under rubriken ”Fienden” i januari 2024. Vi ska flagga för denna i 

novembers månadsblad. 

 

11.  Friskvård 

Karl-Gustav Holmgren hade inget nytt att rapportera. 

 

12.  Genomgång av våra annonsörer för 2024 

Listan över annonsörer, som Eva Svensson hade överlämnat, diskuterades. 

Respektive ansvarig kontaktar sina annonsörer och kontrollerar att de kvarstår och i 

förekommande fall rabatterna. 

  

13.  Förslag på innehåll till Programhäftet för våren 2024  

Inkomna förslag till aktiviteter diskuterades under punkten 5. Vi återkommer till det 

kommande innehållet. 

 

14.  Ansökan om bidrag till insatser för att motverka ofrivillig ensamhet 

Möjlighet finns att söka statliga bidrag till insatser mot ofrivillig ensamhet, och 

Morten Kehler, Skånedistriktet meddelade att ganska stora bidrag hade beviljats till 

SPF-klubbar. Ann-Margret Nordbeck och Hans Larsson tar upp frågan vid distrikts-

mötet i Eslöv 10 oktober 2023. 
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15.  Månadsbladet för oktober 

Håkan Järvelid påminner i månadsbladet om månadsmötet med Fozzes Jazzband   

och jullunchen den 19 december och får fylla ut med något. 

 

16.  Övrigt 

Ann-Margret Nordbeck meddelade att Gertie Andersson och Margaret Olsson har 

anmält att de inte ställer upp för omval. Håkan Järvelid nämnde att han meddelat 

valberedningen att han gärna ställer sin plats till förfogande vid årsmötet. 

 

Styrelsen ställde sig tveksam till en fråga från Ann-Margret Nordbeck angående 

eventuell annonsering i ”Tidningen”. 

 

Det hade inkommit önskemål från en vattengympagrupp om bilersättning till 

gympaledaren Efter en kort diskussion avslog styrelsen detta, då cirklarna ska bära 

sina egna kostnader. 

 

17.  Avslut 

Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

   

 

 

 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Iréne König 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


